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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 6.11.2023  

 
 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Michal 
Moško, Ing. Richard Ščepko 
Neprítomní poslanci: Eva Struhárová (ospravedlnená) 
       
Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 
 

Hostia: Michal Mazánik, Ing. Jiří Egg, Anna Hajašová 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne   
6. Záver 
 
1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred 
v počte 5 poslancov je uznášania schopný. Následne navrhol zaradiť po prerokovaní žiadostí do programu 
bod „Prevádzkový poriadok parkovacej zóny platný od 12.10.2023“ a dal hlasovať za program spolu 
s týmto bodom.  
 

HLASOVANIE: 
Za: 4      Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Moško 
 

Poslanci odsúhlasili program 

 
2.  PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Mgr. Medal (v mene Ing. Vankovej):  

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – kúpy časti pozemkov, v k.ú. Trenčín, C-KN 
parc. č. 2133/1 zastavaná plocha a nádvorie, C-KN parc. č. 2133/6 záhrada, evidované na LV č. 1 
ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Ing. Dušana Valienta, za účelom 
majetkovoprávneho vysporiadania a scelenia susedných pozemkov vo vlastníctve žiadateľa.  

Žiadosť bola stiahnutá 

2.2. Mgr. Medal (v mene Ing. Vankovej): 

Žiadame Vás o vyjadrenie k prenájmu pozemkov pre Poľnohospodárske družstvo Trenčín – 
Soblahov, za účelom vykonávania poľnohospodárskej činnosti pri prevádzkovaní podniku 
nájomcu na predmete nájmu, na dobu určitú s účinnosťou od 1.1.2024 do 31.12.2033 za 
nasledovných podmienok: 
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- výpovedná lehota je 1 rok vždy k 1. novembru 
- v prípade, ak bude predmet nájmu alebo jeho časť na základe rozhodnutia prenajímateľa 

nevyhnutné využiť na účely  verejného záujmu alebo realizácie významnej investície, môže 
prenajímateľ  z tohto dôvodu zmluvu alebo jej časť vypovedať kedykoľvek s výpovednou lehotou  
2 mesiace. Nájomca bude zaviazaný neuplatňovať si voči prenajímateľovi nárok na náhradu 
škody v prípade, ak mu bude zámer oznámený najneskôr  šesť mesiacov pred podaním výpovede 

- nájomca môže na predmete nájmu vykonať melioračné a zúrodňovacie práce, prípadne iné práce 
smerujúce k zúrodňovaniu a ochrane poľnohospodárskej pôdy, vrátane výrubu drevín rastúcich 
na predmete nájmu v zmysle  platnej legislatívy 

- nájomca má právo uskutočniť na predmete nájmu drobnú stavbu – ochranné oplotenie proti 
škodám spôsobených poľovnou zverou. Prenajímateľ na účely uskutočnenia stavby ochranného 
oplotenia splnomocňuje  nájomcu na to, aby v jeho mene v zmysle ust. § 139  Občianskeho 
zákonníka rozhodol o uskutočnení stavby ochranného oplotenia na predmete nájmu 

- nájomca je oprávnený umiestniť na pozemku v k.ú. Trenčín  C-KN parc.č. 3451 cestnú závoru za 
účelom zamedzenia vstupu neoprávneným osobám na pozemok. Nájomca nie je oprávnený 
žiadať od prenajímateľa náhradu vzniknutých nákladov a je povinný najneskôr do 30 dní po 
skončení nájmu k parcele zabezpečiť odstránenie cestnej závory na svoje náklady, ak sa zmluvné 
strany nedohodnú inak 

 

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Moško, Ing. Richard 
Ščepko 
 
Uznesenie bolo schválené 

2.3. Mgr. Medal (v mene Ing. Vankovej): 

Žiadame Vás o vyjadrenie k zámene pozemkov medzi Mestom Trenčín a spoločnosťou HOSS 

CORP, a.s.  nasledovne : 

k.ú. Trenčín  

- pozemok novovytvorená C-KN parc.č. 3327/5 zastavaná plocha o výmere  13 m2 
- pozemok  novovytvorená C-KN parc.č. 1688/34 ostatná plocha o výmere 21 m2 

vo vlastníctve Mesta Trenčín 

za 

- pozemok novovytvorená C-KN parc.č. 1687/135 zastavaná plocha o výmere 31 m2 
vo vlastníctve HOSS CORP, a.s.   

Účelom zámeny je : 

• Pre HOSS CORP, a.s.  – umiestnenie depónie piesku na zásyp golfového ihriska na pozemku 
C-KN parc.č. 1688/34 a rozšírenie pozemkov vo vlastníctve spoločnosti v súvislosti 
s výstavbou „Polyfunkčného objektu“ 

• Pre Mesto Trenčín  - vysporiadanie pozemku pod časťou jestvujúcej komunikácie 
 

Pri prerokovávaní tejto žiadosti sa poslanci dohodli, že žiadosť presunú do najbližšieho 

zasadnutia VMČ Stred, z dôvodu potreby jej objasnenia.  
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2.4. Mgr. Medal (v mene Ing. Vankovej): 

VMČ Stred na svojom zasadnutí dňa 15.5.2023 prerokoval žiadosť o prenájom pozemku, časť C-

KN parc.č. 3235/3 zastavaná plocha o výmere 60 m2, pre 2XN, spol. s r.o., za účelom  

majetkovoprávneho vysporiadania pozemku pod jestvujúcou terasou slúžiacou ako zázemie 

k zimnej záhrade a prijal uznesenie, ktorým  prenájom pozemku nebol schválený. 

Následne bola žiadosť spoločnosti 2XN, spol. s.r.o. predložená na prerokovanie vo Finančnej 

a majetkovej komisii pri MsZ v Trenčíne, ktorá  odporučila:  

- rokovať s vlastníkom terasy, aby stavbu previedol do vlastníctva Mesta Trenčín s tým, že 
následne bude uzatvorená medzi spoločnosťou 2XN, spol. s.r.o. a Mestom Trenčín nájomná 
zmluva resp. výpožička na stavbu terasy a nájomná zmluva na prenájom pozemku 

- materiál s novými podmienkami opätovne predložiť na VMČ Stred    

V rámci diskusie k predloženému materiálu komisia navrhla, aby súčasťou dohody bolo, že terasa 

nebude oblepená reklamným smogom tak, ako je to v súčasnosti. 

Listom zo dňa 14.7.2023 útvar majetku mesta oznámil žiadateľovi stanovisko VMČ Stred a FMK 

a požiadal ho o písomné vyjadrenie k návrhu FMK. 

Dňa 25.10.2023 spoločnosť 2XN, spol. s r.o. zaslala nasledovné písomné vyjadrenie : 

- súhlasí s prevedením prestrešenia (terasy) do vlastníctva Mesta Trenčín a jej následného užívania 
spoločnosťou  formou uzatvorenia výpožičky na dobu 10 rokov 

- súhlasí s prenájmom pozemku  
 

HLASOVANIE: 
Za: 0     Proti: 5           Zdržali sa: 0 
Proti: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Moško, Ing. 
Richard Ščepko 
 
Uznesenie nebolo schválené 
 

3. PREVÁDZKOVÝ PORIADOK PARKOVACEJ ZÓNY PLATNÝ OD 12.10.2023 

Poslancom bol zaslaný tento materiál prostredníctvom e-mailu, aby ho na Výbore vzali na 
vedomie. Celý materiál so zmenou PP je zverejnený na webovom sídle mesta Trenčín. 

 HLASOVANIE: 
Za: 5     Proti: 0           Zdržali sa: 0 
Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Moško, Ing. Richard 
Ščepko 
 
Prítomní poslanci vzali materiál na vedomie 

 

 



 

 

4 

4. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

ID Požiadavka/Odpoveď 

3378 Mgr. Medal: žiada preklasifikovať status odpovede požiadavky 3276. Táto odpoveď podľa 
neho nie je dostatočná. Útvar mobility sa síce vyjadril, že neevidujú žiadny projekt 
výstavby v tejto lokalite Nozdrkovce, ale očakávalo sa hlavne vyjadrenie od útvaru 
stavebného a toto vyjadrenie tam k tomu chýba. Táto požiadavka je so statusom 
„zatvorené“ ale zatvorené to nie je. 
 
Odpoveď:  
Útvar ÚSaŽP nevedie žiadne územné konania výstavby v lokalite Nozdrkovce. 

3379 Mgr. Medal: požiadavka 3279 tiež už figuruje ako „zatvorená“ ale v odpovedi je napísané 
len že sa MÚ pokúsi kontaktovať majiteľa pozemku na ul. Dlhé Hony, na ktorom je 
prevádzka U tuláka  a požiadať ho o úpravu živého plota. Prosíme napísať odpoveď, ako 
to dopadlo, či sa majiteľ k tomu vyjadril a či sa s tým bude niečo robiť. Prosíme doťahovať 
podnety dokonca. 
 
Odpoveď: 
Živý plot je ostrihaný. 

3380 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chýbajúci priechod pre chodcov – Partizánska x 
Nad tehelňou. Na základe podnetu od obyvateľky Partizánskej ulice, pani Kutejovej, by 
sme chceli poprosiť o postup pri zriadení priechodu pre chodcov na križovatke pri 
židovskom cintoríne. V prvom kroku s dočasnými prvkami (červeno-bielymi), ako sú 
použité napríklad na križovatke Olbrachtova – Soblahovská. Zároveň sa chceme spýtať na 
cenu za projektovú dokumentáciu, ktorá by riešila komplexne aj križovatku a zmenšenie 
jej polomerov tak, aby bolo nutné spomaliť vodičom zo smeru od výškových domov oproti 
židovskému cintorínu na hlavnú časť Partizánskej ulice. A tým aj vybudovanie priechodu, 
ktorý objektívne v tejto časti absentuje. 
 
Odpoveď: 
Odhadovaná cena projektovej dokumentácie v požadovanom rozsahu (úprava križovatky 
a priechod pre chodcov) by mohla byť cca 8 000 €. Vybudovaniu priechodu pre chodcov 
by malo predchádzať posúdenie špičkovej intenzity premávky vozidiel a premávky 
chodcov. Súčasťou zriadenia priechodu je zníženie obrubníkov a jeho osvetlenie. 

3381 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Osadenie spomaľovacích prvkov (tzv. berlínskych 
vankúšov), ktoré začalo mesto Trenčín používať na náš podnet, na Partizánskej ulici. Ešte s 
bývalým vedúcim Útvaru mobility boli posúdené ako vhodné riešenie pri nedodržiavaní 
rýchlosti zo strany niektorých vodičov. V kombinácii s absenciou priechodu v časti pri 
židovskom cintoríne ide o nebezpečný kolízny bod pre chodcov. Preto navrhujeme ich 
osadenie práve v tomto úseku ulice. Ak nie sú na tento rok vyčlenené finančné 
prostriedky, prosíme o informáciu, v akom objeme túto investíciu zaradiť do rozpočtu pre 
rok 2024 – odhad ceny 2 ks vankúšov pre Partizánsku ulicu. 
 
Odpoveď: 
Cena 2 ks spomaľovacích vankúšov veľkoformátových (rozmer 1800x3000x65) je v tomto 
roku 3940 €. 
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3382 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Bednár, p. Stacherová: Odborný orez pred 
obytným domom 1137 na Inoveckej ulici. Prosíme o arboristické posúdenie stromu 
zaznačeného vo výreze z projektovej dokumentácie. Chceli by sme sa spýtať na prípadný 
odborný orez tak, aby presvetlil jeho korunu a zároveň minimalizoval možné ohrozenie. 
Na to bolo poukazované obyvateľmi bytového domu.  
 
Odpoveď: 
MHSL zabezpečí obhliadku a následne určí postup pri orezaní stromu. 

3383 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie zbytočného stĺpika, zrejme 
po dopravnom značení, v blízkosti križovatky ulíc Inovecká a Beckovská. 
 
Odpoveď: 
Stĺpik bol odstránený. 

3384 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na základe podnetu od rodičov by sme chceli 
požiadať MsP o kontrolu 4 parkovacích miest vyhradených pre rodičov s deťmi pri 
Materskej škole 28.októbra . Zo sťažností rodičov na nej parkujú vo vyhradenom čase aj 
iné vozidlá. Vieme, že ranná kontrola môže byť pre MsP problematická, preto by sme 
chceli poprosiť aspoň o systematické kontroly aspoň v časoch od 14:00 – 16:00. 
 
Odpoveď: 
V rámci hliadkovej služby budeme požadované kontroly vykonávať v čo najväčšej možnej 
miere. 

3385 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na základe podnetov od obyvateľov spomínaného 
domu na Inoveckej 1137 a po konzultácii s Útvarom mobility a pani Marčekovou by sme 
chceli poprosiť o kontrolu vjazdu vozidiel rodičov smerujúcich do škôlky na zrušené 
vyhradené parkovanie pred obytným dom. Podnet súvisí s predchádzajúcim podnetom, 
kde je žiadúce, aby rodičia nezachádzali do obytnej časti, ale parkovali na vyhradených 
miestach na Ulici 28. októbra. Najskôr je však potrebné zabezpečiť kontrolu týchto 4 
parkovacích miest, aby neboli obsadené inými vozidlami. Táto kontrola bola zo strany 
MsP prisľúbená po zmene vyhradeného parkovania. 
 
Odpoveď: 
Mestská polícia po presunutí vyhradených parkovacích miest, pre rodičov s deťmi, na ul. 
28. októbra vykonáva pravidelné kontroly dodržiavania predmetného dopravného 
značenia.  
ÚM: Počas kontroly zachádzania 9. októbra vošlo v čase medzi 7:30 do 8:10 do 
vnútrobloku ku škôlke 13 áut, nie všetky však boli rodičia s deťmi. 

3386 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pri obnove povrchu chodníka na Bezručovej sa 
zabudlo na osadenie vodiacej dlažby pre nevidiacich na priechode pred základnou školou. 
Prosíme o informáciu či je jej doplnenie možné realizovať aj v rámci bežnej údržby, alebo 
dokončovacích prác na chodníku. 
 
Odpoveď: 
Vodiace prvky pre nevidiacich budú inštalované v budúcom roku, kedy je naplánované 
zníženie obrubníkov aj na druhej strane komunikácie. 
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3387 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na základe obhliadky by sme sa chceli spýtať na 
výmenu všetkých hlavíc v objekte škôlky a pravdepodobne aj jaslí na 28. októbra. Sami 
sme si vyskúšali, že nie je možné so starými ventilmi ani len pohnúť. Podľa slov pani 
riaditeľky, nie je možné regulovať prísun tepla. Keďže cena jednej termostatickej hlavice 
sa pohybuje okolo 20 eur, nemalo by ísť o extrémne nákladnú položku (aj po demontáži a 
montáži). Chceli by sme poprosiť o výmenu ešte do začiatku vykurovacej sezóny. Ak to nie 
je možné, prosíme o dôvody (napr. financie), aby sme s nimi vedeli ďalej pracovať. 
 
Odpoveď: 
Hlavice a ventily v priestoroch MŠ 28. október  sme skontrolovali, v týždni od 23.10 2023 
do 29.10.2023 nefunkčné zariadenia vymeníme.  Pravdepodobne dodávateľ bude 
pracovať  v sobotu, aby nenarúšal prevádzku v MŠ. Sprístupnenie priestorov si 
dohodneme s p. riaditeľkou MŠ. 

3388 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Pripomíname sa s podnetom na opravu osvetlenia 
v prístrešku na zastávke MHD Legionárska smer Juh. Požiadavku (ID 3180) sme dávali už v 
júli, osvetlenie dodnes (9.10.2023) nefunguje. Prosíme o informáciu, o aký typ závady ide 
a ako sa bude pri oprave ďalej postupovať. Rovnako prosíme o informáciu o termíne 
opravy osvetlenia. 
 
Odpoveď: 
Na zastávke Legionárska smer JUH bol poškodený prívodný kábel na osvetlenie prístrešku 
z verejného osvetlenia. Problém bol odstránený. 

3389 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o opravu rozpadajúcej sa dlažby v okolí 
busty gen. M. R. Štefánika. 
 
Odpoveď: 
Vzhľadom k tomu, že sa plánuje v nasledujúcich dvoch rokoch presun pamätníka na iné 
miesto v parku, tak bude podstavec opravený iba provizórnym dolepením chýbajúcich 
častí. Predpokladaný termín realizácie - november. 

3390 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, či sa podarilo nadviazať 
komunikáciu s dopravcom SAD Trenčín, a. s. ohľadom presunu označníka PAD na zastávke 
Trenčín, gymnázium na začiatok zastávky. Pripomíname, že dnes je označník umiestnený 
tak, že prímestské autobusy stojace na konci zastávky znemožňujú autobusom MHD 
pristaviť sa k nástupnej hrane. To výrazne sťažuje nástup a výstup cestujúcim s 
obmedzenou schopnosťou pohybu. Na základe verejne dostupných informácií je zrejmé, 
že začiatok nového kontraktu s dopravcami PAD sa výrazne odsúva, preto počas roka 
2024 nie je možné očakávať výmenu označníkov PAD.  
 
Odpoveď: 
Vlastníkom označníkov PAD je SAD Trenčín. V minulosti sme ich kontaktovali so žiadosťou 
o posun označníka, zatiaľ neúspešne. Koncom októbra bola požiadavka o posun odoslaná 
aj na TSK. SAD kontaktujeme aj telefonicky, aby sme sa v tejto veci posunuli. Súčasný 
dopravca Transdev Morava je o presune oboznámený. 
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3391 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o dôkladné, obojstranné vyčistenie skiel, 
od chodníka po strechu, v prístrešku zastávky MHD Nemocnica smer centrum. Zároveň sa 
pripomíname s požiadavkami na čistenie skiel v prístreškoch zastávok Električná, 
nemocnica (smer Bánovce n/B; ID 3302) a Opatová, Maják (obojsmerne; ID 3204). 
Upozorňujeme pracovníkov údržby, že počas zimných mesiacov nemusia byť vhodné 
poveternostné podmienky na čistenie. Preto žiadame zrealizovať čistenie ešte behom 
mesiaca október. 
 
Odpoveď: 
Čistenie prístreškov z predošlých požiadaviek je objednané u dodávateľa služby, 
prístrešok na Legionárskej je tiež obsahom objednávky s termínom plnenia do konca 
októbra tohto roka. 

3392 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme sa v predstihu opýtali, či sa aj tento rok 
počíta s nasadením veľkokapacitných kĺbových autobusov na linku 24 do OC Laugaricio, 
počas posledných 3 víkendov pred Vianocami? Takéto posilnenie už bolo realizované v 
rokoch 2021 a 2022, a stretlo sa s pozitívnymi ohlasmi nakupujúcich cestujúcich, ktorí sa 
nemuseli tlačiť s nákupnými taškami v krátkych autobusoch. 
 
Odpoveď: 
Mesto už komunikuje s dopravcom Transdev Morava o posilnení kĺbovými autobusmi na 
linke č. 24 pre víkendy : 9. - 10. 12.,  16. - 17. 12. a 23. - 24. 12. 

3393 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V auguste a septembri sme žiadali o opravu 
nefunkčného verejného osvetlenia na Hviezdoslavovej ulici - pešia zóna pred Posádkovým 
klubom (požiadavky ID 3201 a 3293). Ďakujeme za opravu časti svietidiel, naďalej však 
nesvietia 2 lampy, pred prevádzkami Ľudovka a hneď vedľa Textil (nie sú označené). 
Žiadame o opravu. 
 
Odpoveď: 
Porucha na verejnom osvetlení v tejto lokalite bola odstránená. 

3394 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme upozornili na nevhodne 
zrekonštruovanú zastávku Detské mestečko smer Vinohrady. Bol tu síce osadený 
bezbariérový kasselský obrubník, ale kvôli ostrému uhlu vjazdu a krátkej dĺžke nástupnej 
hrany nedokáže ani krátky autobus zastaviť pri obrubníku. Prosíme o informáciu, či je ešte 
možnosť zabezpečiť úpravu nájazdu. Informáciu máme priamo od vodičov MHD. Zástavka 
bude dôležitá aj pre starších ľudí, prípadne mamičky s kočíkom, keďže v tesnom susedstve 
je Kultúrne centrum s parkom. 
 
Odpoveď:  
Stavba je zrealizovaná podľa odsúhlaseného dopravného projektu v stavebnom povolení. 
Reálny stav zodpovedá stavu na projekte, reklamácia nie je možná. Stavbu realizoval 
súkromný investor ako podmienku k vybudovaniu polyfunkčného objektu Na Kamenci. 
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3395 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Prečo začína vyznačenie zóny 30 až v 
cca polovici prvého bloku ulice Družstevná (myslené od križovatky s ulicou Bezručovou pri 
6. ZŠ oproti garážam)? Nebolo možné vyznačiť zónu 30 už aj vrátane celej ulice 
Bezručova? 
 
Odpoveď: 
Prelínanie rôznych zón je neprípustné a nejednoznačné. Ak by v zóne s plateným 
parkovaním začala zóna s najvyššou dovolenou rýchlosťou a následne by zóna s plateným 
parkovaním skončila, ale zóna s obmedzenou rýchlosťou by pokračovala. Zónu v zóne je 
možné zriadiť, ale musí v nej začať aj skončiť. 

3396 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Prosíme preveriť možnosti úpravy 
zvislého/vodorovného značenia na začiatku ulice Družstevná od ulice Bezručova (oproti 
garážam), kde pri dovoze detí do 6. ZŠ ráno pred vyučovaním býva chaos, autá tam 
zastavujú a blokujú prejazd ďalších vozidiel - úplný zákaz zastavenia v tejto časti ulice - 
“vyšrafovanie” ulice až po značku teraz označujúcu začiatok zóny 30? či vyznačenie 2 - 3 
parkovacích miest v režime Kiss&Ride, ak to šírka ulice dovoľuje? 
 
Odpoveď: 
Problém je už na Bezručovej, nie len na Družstevnej (tiež pred množstvom iných škôl). 
Obávam sa, že ani 2-3 parkovacie miesta v režime Kiss&Ride nepomôžu, nakoľko v čase 
rannej špičky (cca 10 minút) tu vie zastaviť kľudne 5 – 7 áut, kedy je doprava naozaj 
chaotická. Vytváraním podmienok pre zastavovanie neobmedzíme rodičov vo vození detí 
do školy autom. Jediným riešením by mohlo byť osadenie DZ 270 – Zákaz zastavenia, 
obávam sa však, že bude ťažké dosiahnuť disciplínu aj tak. 

3397 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Prosíme o zabezpečenie kontroly 
dodržiavania 30 km rýchlosti v zóne 30 príslušníkmi štátnej polície prípadne po 
koordinácii s MsP. Ide hlavne o oblúkový úsek na Sl. Námestí. 
 
Odpoveď: 
Meranie rýchlosti je v kompetencii Policajného zboru SR. Požiadavka bude zaslaná na 
Okresný dopravný inšpektorát. 

3398 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Na križovatke S. Chalupku x Slnečné 
námestie odporúčame doplnenie dopravného značenia, ktoré by sprehľadnilo prednosť 
sprava v tejto križovatke tak, ako boli „trojuholníkové“ stop čiary zaznačené aj na 
Bezručovej ulici. Podobne aj na križovatke ulíc Slnečné námestie, kde cesty tvoria ostrý 
uhol (pri domoch č. 2 - 4 - 5 - 7 (viď aj priložená foto 2) prosíme o doplnenie značky a o 
nástrek trojuholníkov/stop čiary na cestu s upozornením Daj prednosť sprava. 
 
Odpoveď: 
Preveríme možnosť doplnenia vodorovného dopravného značenia v tejto lokalite. 

3399 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik + p. Matišák: Na križovatke S. Chalupku x Slnečné 
námestie prosíme o orez drevín, ktoré znižujú výhľadové parametre vodičom. 
 
Odpoveď: 
Údržbu zelene v tejto lokalite budeme realizovať do konca októbra tohto roka. 
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5. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

ID Požiadavka 

3461 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o zintenzívnenie kontroly zo strany Mestskej 
polície na jazdu vodičov v protismere na Bezručovej ulici, špeciálne v úseku pred základnou 
školou. Napríklad v sobotu 21. októbra 2023 sme za 90 minút videli až 3 vozidlá idúce v 
protismere. Jedno z nich je zachytené na priloženej fotografii. 

 
3462 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme uviedli doplnenie k našej požiadavke ID 

3386. Ing. Jaroš v odpovedi uviedol, že v budúcom roku by mala prebehnúť debarierizácia 
priechodu pred ZŠ Bezručova, vrátane chodníka na opačnej strane cesty. Medzitým sme však 
začali podnikať kroky pre výstavbu vyvýšeného priechodu - znižovanie obrubníkov by preto 
bolo kontraproduktívne. Prosíme o pozdržanie tejto akcie. Vodiacu dlažbu bude možné 
doplniť v rámci výstavby vyvýšeného priechodu. 

3463 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o kvalifikovaný odhad - nacenenie spracovania 
projektu vyvýšeného priechodu na Bezručovej ulici, pred rovnomennou základnou školou, z 
betónového povrchu, vrátane osvetlenia a debarierizácie (aj osadenie signálneho a 
varovného pásu pre nevidiacich do chodníkov na oboch stranách priechodu). 

3464 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o kvalifikovaný odhad - nacenenie spracovania 
projektu vyvýšeného priechodu cez ulicu 28. októbra, tesne pred križovatkou s ulicou Dlhé 
Hony (vetva ulice 28. októbra smerom od tržnice). Prosíme, aby bol vyvýšený priechod 
naprojektovaný vo forme tzv. priebežného chodníka, viď. priložená foto (ulica pri ZŠ Tbiliská, 
Bratislava – Rača, zdroj: MIB), vrátane signálneho a varovného pásu pre nevidiacich na 
chodníkoch a osvetlenia priechodu. Naceniť prosíme investíciu vrátane výmeny povrchu 
chodníka v priľahlom úseku od križovatky po už zrekonštruovaný úsek pred Smažienkou, 
formou náhrady asfaltu za štandardizovaný typ betónovej dlažby (šedá tehla, bez skosených 
hrán). 

   
3465 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Od rodičov žiakov zo ZŠ Dlhé Hony sme boli upozornení 

na nevhodne riešenú terasu pohostinstva U draka. Jej oplotenie a reklamný banner bránia 
výhľadu medzi chodcami vystupujúcimi na priechod a vodičmi áut. Priechodom pritom 
prechádzajú aj deti cestou do/zo školy zo sídliska Noviny. Samotná terasa nie je problém, v 
záujme bezpečnosti chodcov, špeciálne detí z blízkej školy, žiadame o demontáž jej oplotenia 
a reklamy. 
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3466 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Od rodičov žiakov zo ZŠ Dlhé Hony sme boli upozornení 
na nevhodne umiestnený valec na plagáty, ktorý bráni výhľadu medzi chodcami vstupujúcimi 
na priechod a vodičmi áut pred ZŠ Dlhé Hony. Po priechode pritom často prechádzajú deti 
cestou do/zo školy. V prípade, ak kvôli platnej zmluve nie je možná úplná demontáž valca, 
žiadame o jeho presunutie do polohy, v ktorej nebude brániť vo výhľade chodcom. 

 
3467 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, aké právne kroky je potrebné 

realizovať zo strany mesta k tomu, aby bol reklamný valec umiestnený mimo prirodzený 
koridor pohybu chodcov, a prestal tak tvoriť úzke hrdlo v tomto frekventovanom mieste. 
Nežiadame jeho úplnú demontáž, ale presunutie na vhodnejšie miesto v rámci danej lokality. 

 
3468 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme navrhli výmenu LED informačných tabúľ 

prímestskej dopravy na zastávke Hasičská. Na nástupišti smer Nové Mesto nad Váhom je 
umiestnená obojstranná tabuľa, na nástupišti smer Dubnica nad Váhom jednostranná. 
Myslíme si, že opačne by to malo väčší zmysel. K nástupišťu smer Nové Mesto totiž väčšina 
cestujúcich prichádza len z jednej strany - smerom od podchodu, naopak k nástupišťu do 
Dubnice prichádza množstvo cestujúcich aj od zastávky MHD - títo však dnes najbližšie 
odchody prímestských autobusov nemôžu vidieť, pretože jednostranná tabuľa má z tejto 
strany kryt. Uvedomujeme si, že ide o drobnosť, sme však presvedčení, že by výrazne zlepšila 
zmysel existencie týchto tabúľ. 

 
3469 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, v akom časovom horizonte je 

možné predpokladať umiestnenie LED tabúľ s najbližšími odchodmi MHD na zastávky 
definované v Technických a prevádzkových štandardoch. Sprevádzajú ich inštaláciu 
komplikácie?  

3470 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o vyčistenie nápisov pasáže Zlatá Fatima z 
oboch strán (od Palackého ulice, aj od Mierového námestia) od vtáčieho trusu, ktorý sa 
nachádza priamo nad hlavami chodcov. Navrhujeme umiestnenie fyzických zábran, 
znemožňujúcich pobyt holubov. Vtáčí trus môže spadnúť na chodcov prechádzajúcich po 
chodníku alebo vchádzajúcich do pasáže. 
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3471 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o opravu prepadnutej dlažby na Vajanského, 
pred bývalým hotelom Laugaricio. 

 
3472 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o vyčistenie chodníka zo zámkovej dlažby na 

zastávke MHD Cintorín Juh smer centrum od rastúcej trávy. 

 
3473 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o vyčistenie chodníka zo zámkovej dlažby na 

zastávke Trenčín, BILLA smer Dubnica od rastúcej trávy. Špeciálne prosíme vyčistiť chodník od 
buriny v okolí označníka, pod stenami prístrešku a pri nástupnej hrane v prostrednej časti 
zastávky (viď. foto). 

 
3474 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o doplnenie chýbajúceho skla na bočnej strane 

podchod pod železnicou pri BILLE Pred poľom - sklo chýba zo strany od nepoužívaného 
parkoviska (viď. foto). 

 
3475 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, v koho správe je verejné 

osvetlenie pred vojenskou poliklinikou, za Masaryčkami. Osvetlenie je roky nefunkčné, 
nachádzajú sa tu neosvetlené schody, hojne využívané chodcami smerujúcimi do OC BILLA 
cez zadný vchod Masaryčiek. Prosíme o opravu aspoň 2 svetelných bodov v blízkosti 
schodiska. 

 
3476 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, v koho vlastníctve je mini 

zábradlie, ktoré v minulosti slúžilo ako obruba záhona, pri vchode Beckovská 6. Pri vzrastlej 
tráve nie je zábradlie vôbec viditeľné a hrozí riziko zakopnutia (cez trávu vedie pešia skratka 
na Bezručovu). 
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3477 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme reagovali na odpoveď Útvaru mobility 
(ÚM) k požiadavke ID 3392. Sme radi, že aj tento rok sa počíta s nasadením veľkokapacitných 
kĺbových autobusov (tzv. harmoník) na linku 24 do OC Laugaricio v čase Adventu. Navrhujeme 
však, aby namiesto termínov spomenutých zo strany ÚM (tzn. 9. - 10. 12., 16. - 17. 12. a 23. - 
24. 12.), boli harmoniky nasadené v termínoch 2. - 3. 12., 9. - 10. 12., 16. - 17. 12. a 23. 12. 
Predpokladáme, že aj v čase prvého decembrového víkendu bude dopyt vyšší, naopak, na 
Štedrý deň už neočakávame tak vysoký dopyt, aby bolo nevyhnutné nasadenie harmoník 
(skoršia zatváracia doba, aj skoršie ukončenie premávky linky 24). 

3478 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Podľa informácie z jari mali byť behom roka 2023 
doplnené veľké vitríny do tých prístreškov na zastávkach MHD, kde sú zatiaľ cestovné 
poriadky nalepené na skle. Takýto postup bol podľa vtedajšej informácie zvolený z dôvodu, 
aby bola investícia do vitrín rozdelená do dvoch kalendárnych rokov. Vitríny zatiaľ osadené 
neboli, radi by sme poprosili o informáciu, kedy k ich osadeniu príde. 

 
3479 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V rámci výstavby nového polyfunkčného objektu na 

bývalej adrese Olbrachtova 24 a Olbrachtova 26 prebehla aj oprava priľahlého chodníka. V 
rámci opravy bol však odstránený signálny pás a časť varovného pásu pre nevidiacich na 
priechode cez vozovku (nárožie pri bývalom čísle Olbrachtova 24), ktoré tu boli pôvodne 
osadené pri rekonštrukcii ulice (viď. foto z roku 2021). Žiadame o opätovné doplnenie dlažby 
tak, aby bol varovný pás umiestnený po celej dĺžke zníženého obrubníka a tiež o doplnenie 
signálneho pásu, ktorý povedie od hrany varovného pásu a dovedie nevidiacich k prirodzenej 
vodiacej línii, napríklad stene nového polyfunkčného objektu. 

 
3480 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o nacenenie nákladov na výmenu povrchu 

kúsku chodníka pri križovatke Soblahovská x Cintorínska - tak, aby sa oba vydláždené úseky 
spojili (v súčasnosti je medzi dvoma dláždenými úsekmi cca meter dlhý úsek so zničeným 
asfaltom). Prosíme o informáciu, či je vydláždenie tohto krátkeho úseku možné realizovať v 
rámci údržby? Prosíme o použitie štandardizovaného typu dlažby (šedá tehla, bez skosených 
hrán). 

 
3481 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o vyjadrenie, či je možné zrušiť tlač lístka pri 

platbe bankovou kartou v MHD. V Bratislave ani v Brne sa papierový doklad pri platbe 
bankovou kartou netlačí. Nakoľko platba kartou je zatiaľ možná len v jednom označovači, tým 
sa zvyšuje koncentrácia cestujúcich pri prvých dverách. Zrušením tlače papierového dokladu 
by sa aspoň trocha urýchlil nástup cestujúcich a skrátil prestoj vozidiel na zastávkach, čo by 
malo priaznivý dopad na zvýšenie spoľahlivosti MHD (eliminácia meškaní). 
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3482 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o opravu nefunkčného podsvietenia 
turistického navigačného systému na plote medzi synagógou a Piaristickým kostolom, ktorý 
bol vybudovaný v rámci projektu Mestské zásahy 2013. Zo všetkých navigačných panelov má 
aktuálne funkčné podsvietenie len jeden, aj ten iba bliká. 

 
3483 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme sa informovali na odborný názor Útvaru 

mobility (ÚM) na možnosť vytvorenia preferencie MHD pri odbočovaní z Hasičskej ulice smer 
Sihoť. V súčasnosti sa pred križovatkou pri Elizabeth smerom z Hasičskej ulice nachádzajú 2 
pruhy v smere rovno, na ulicu Gen. M. R. Štefánika a 1 odbočovací pruh vľavo na Sihoť. Zatiaľ 
čo v priamom smere problém s kolónami významný nie je, pri ľavom odbočení smerom na 
Sihoť je kolóna v špičke bežne dlhá cca 100-150 metrov, výnimočne nad 150 metrov, pričom v 
nej uviaznu aj vozidlá MHD. Bolo by možné (a vhodné) upraviť značenie tak, aby v priamom 
smere bol len jeden jazdný pruh (terajší pravý), ľavý priamy jazdný pruh by sa zmenil na 
odbočovací smer Sihoť a súčasný odbočovací pruh smer Sihoť by sa zmenil na vyhradený pruh 
pre vozidlá hromadnej dopravy (VHD)? Vozidlá VHD z vyhradeného pruhu by v takom prípade 
mohli mať samostatnú signalizáciu (tzv. čočky), pričom signál voľno vľavo by dostali skôr ako 
autá a predbehli tak časť kolóny. Prosíme o odborné stanovisko k takémuto riešeniu a 
prípadne návrh krokov, ktoré by bolo potrebné pre jeho realizáciu uskutočniť. Veľmi podobný 
typ opatrenia - bus pruh, z ktorého dostanú vozidlá VHD prednostne signál voľno, funguje v 
Bratislave, pri odbočovaní z cesty I/63 na pokračovanie Popradskej ulice (úsek medzi 
zastávkami Cintorín Vrakuňa > Priekopnícka). Na základe konzultácie s pracovníkmi DPB nám 
bolo potvrdené, že po zavedení spomenutého opatrenia sa významne zvýšila spoľahlivosť 
MHD a dnes sa jazdí v úseku takmer bez meškania. 

 
 
 
6. RÔZNE  

P. Egg v rámci bodu rôzne poďakoval mestskej polícii za promptné vyriešenie situácie za mostami 
na ul. Ľudovíta Stárka. V okolí garáží niekto urobil nedovolenú skládku tým, že vyložil starý nábytok 
a následne sa tam nasťahovali bezdomovci. V súčasnosti tam už táto skládka, vďaka promptnému 
riešeniu zo strany MsP v spolupráci so zamestnancami mesta, nie je. 

Ďalej p. Egg. reagoval na informáciu z INFO, kde sa dozvedel o kurátorovi mesta Trenčín. Vyjadril 
názor, že je to zbytočná funkcia vzhľadom na to, že mesto má dostatok orgánov, ktoré môžu riešiť 
podobné veci. 

Opätovne tiež požiadal poslancov, že keď sa bude schvaľovať rozpočet na ďalší rok, aby 
nezabudli na vyčlenenie finančných prostriedkov na už v minulosti spomínanú civilnú ochranu.  
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 P. Mazánik v krátkosti odprezentoval výsledky prieskumu, ktorý robili spolu s p. Ing. Ščepkom. 
Prieskum bol zameraný na bezpečnosť detí a problematické miesta z pohľadu bezpečnosti detí v okolí 
základných škôl Bezručova a Dlhé Hony. Prieskum bol reakciou na stúpajúcu intenzitu dopravy pred 
základnými školami. Dokopy bolo vyzbieraných 32 podnetov na problematické miesta vo verejnom 
priestore, z ktorých najčastejšie sa opakujúce podnety boli dopravný chaos pred školami a nízka 
bezpečnosť na priechodoch pre chodcov najmä z hľadiska rozhľadových parametrov.  

 
Kompletné výsledky prieskumu je možné vidieť na nasledujúcom linku: 
https://bit.ly/prieskum-vysledky 
 
Mapa vyzbieraných podnetov na problematické miesta vo verejnom priestore: 
https://bit.ly/mapa-podnetov 

 
 

7. ZÁVER 
Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil novembrové zasadnutie Výboru 

mestskej časti Stred. 
Najbližšie zasadnutie sa bude konať 11.12.2023 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

 
 
Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 6.11.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 Mgr. Richard Medal  
 Predseda VMČ Stred 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 16:45 hod.  

https://bit.ly/prieskum-vysledky
https://bit.ly/mapa-podnetov

